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Ce va leaga de Timisoara? 
Ce ma leaga de Timisoara?  Stau si ma gandesc ce ma leaga de Timisoara? 

Facultatea,  studentia,  prietenii,  comunitatea!  
Eu sunt unul din  caministii-cantinisti care au petrecut 6 ani (1967 -1973) 
importanti din viata la Timisoara, au studiat, au legat prietenii care continua si 

astazi, dupa 40 de ani! Aceiasi prieteni din camine, din cantina comunitatii, de la 
ceaiuri, de la conferinte, de la comunitate! 

 
Ce ma leaga de Timisoara?  Faptul ca am reusit sa legam timisorenii de 
cantinisti,  faptul ca am reusit sa transformam cantina comunitatii intr-un punct 

de intalnire a tinerilor, conferintele si discutiile care au continuat pe malul 
Begheului,  Flora,  Parcul Trandafirilor, Violeta … 

 

Amintiri legate de oras, de oameni, sentimente fata de trecut si 

prezent : 
Ce are un bihorean casatorit cu o bucuresteanca cu intalnirea timisorenilor ? Are! 

 
Copilaria am petrecut-o in Beius la poalele  Apusenilor, facultatea la Timisoara, 
prietenii, aceiasi prieteni, sunt si astazi in jurul meu. Cu prietenii am ajuns si la 

Borsec (tabara BJ din toata tara) si am cunoscut-o pe Aura, transformandu-ma in 
bucurestean…Timisoara este pentru mine unul din punctele importante din viata! 

Acolo am studiat 6 ani, acolo pentru prima data ne-am intalnit mai mult de 3 
tineri evrei, pentru prima data am vorbit cu glas tare despre shoah, iudaism, 
Israel (anul 1967, razboiul de 6 zile, cu toate implicatiile si schimbarile locale si 

internationale), acolo am vorbit cu glas tare (uneori prea tare…) despre 
apartenenta, despre reintoarcere, locul nostru in lume. Acolo, prin conferinte, 

curs de Talmud Tora (de fapt curs  de ivrit), prin discutii cu prieteni am definit 
drumul spre Israel. 
 

Cum s-a desfasurat viata dupa emigrare sau dupa despartirea de 
prietenii  pe care sperati sa-i intalniti?   
Plecarea din Romania a fost fireasca! Nu am emigrat, am revenit acasa, ne-am 
construit familia, viata si viitorul in Israel !  

 
Ce am realizat ? Am realizat o familie de israelieni care sunt mandri de 

apartenenta, preocupati de viitorul familiei, copiilor, nepotilor si al tarii in care 
traim! 
 



 

Ce am realizat ? 
Avem 3 copii : Dalit,Yair si Harel, sotul lui Dalit 

Avem 2 nepoti : Rani si Bar 
Avem 38 de ani de casatorie 
Avem 2 ingineri : Dalit si Harel 

Avem un student in anul  5 la stomatologie 
Avem sanatate, avem bucurii si avem tristeti. 

Avem planuri pentru inca 120 de ani (pe care Aura se va stradui sa le 
indeplineasca mult mai repede…) 
 

Ce asteptari aveti de la intalnirea din mai 2011? Aveti propuneri, 
dorinte? 
Avem prieteni vechi, avem prieteni noi  
 

Avem prieteni care prin noi au reusit sa cunoasca Romania, adevarata Romanie, 
cu prietenii (putini, dar adevarati) care au ramas acolo, muntii, peisajele, locurile 

unde am crescut, am invatat si ne-am format ca oameni, Timisoara si timisorenii 
fiind unul din punctele importante in traseul vietii mele. 
 

Avem amintiri si posibilitatea ca pentru cateva ore sa fim din nou "timisoreni", sa 
povestim , sa ne reamintim de cei care sunt si de cei care nu mai sunt cu noi. 
 


